
Måndag 3 februari 2025 kl. 08:52:38 +01:00, skrev Anders Kron <anders.kron@convendor.se>: 

Upprepar min motion till årsmötet från föregående år om att av miljöskäl lägga ut bojar på Getö 

Vänligaste hälsningar, 

Anders Kron 

 

Styrelsens yttrande från styrelsemöte 2025-03-04: 

Angående motion om bojar vid vår brygga på Stor Getholmen. 

Motionen bordlades på förra årsmötet. Styrelsens förslag är även i år att bordlägga motionen. Detta 

på grund av kommande kostnader för skrotade bryggor. 

Styrelsen WSSS  


